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Szanowny Panie Ministrze, 

16 grudnia 2016 roku Sejm Rzeczypospolitej Polskiej przyjął ustawę  

o zaopatrzeniu emerytalnym funkcjonariuszy Policji, Agencji Bezpieczeństwa 

Wewnętrznego, Agencji Wywiadu, Służby Kontrwywiadu Wojskowego, Służby 

Wywiadu Wojskowego, Centralnego Biura Antykorupcyjnego, Straży 

Granicznej, Biura Ochrony Rządu, Państwowej Straży Pożarnej i Służby 

Więziennej oraz ich rodzin. 

Ustawa miała na celu wprowadzenie rozwiązań zapewniających w pełniejszym 

zakresie zniesienie przywilejów emerytalnych związanych z pracą w aparacie 

bezpieczeństwa PRL przez ustalenie na nowo świadczeń emerytalnych  

i rentowych osobom pełniącym służbę na rzecz totalitarnego państwa w okresie 

od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. Zmiany weszły w życie  

od 1 stycznia 2017 roku. 

W związku z powyższym zwracam się do Pana Ministra z pytaniem: 

Ile środków udało się zaoszczędzić od stycznia 2017 roku do końca lutego 2019 

roku w związku z obniżeniem emerytur osobom pełniącym służbę na rzecz 

totalitarnego państwa? 

Łączę wyrazy szacunku 

Jarosław Krajewski 

 


